
Referat fra SMU-møte 

Tidspunkt: onsdag 21. mars 2023 klokken 18.00 – 19.00 
Sted: Solvang skole 
Faste deltakere som kalles inn:  
FAU/foreldre:   Alf Aronsen (leder), Ingeborg Grindheim (nestleder) og Mustafa Gurlek            

  (foreldrerepr) 
Politisk repr.:    Katrine Schanke Eriksen  
Repr. pedagogisk pers.:   Bente Risanger meldt forfall 
Repr. pedagogisk pers.:   Gjertrud Kjellesvik 
Repr. andre ansatte:    Randi Flatebø 
Elevrådsrepresentanter: Gustav og Oda og Eva (vara for Rikke) 
Rektor og sekretær:   Karl H. Bauge 
 
Saker: 
 

Sak 11-2022/23 Godkjenning av referat 

 Godkjent 

Sak 12-2022/23 Saker fra elevrådet 

 • Toalettforhold: svake lys, renhold (særlig på toalettene ifm. gymsalen). 
Skriblerier på veggene. Lave vegger som andre elever kan se under. Elever 
som er på toalettet når de ikke har noe der å gjøre. Se om vi kan finne ut 
hvem som gjør det og gi dem konsekvenser. Papirhåndkle-materen ødelegges.  

• Miljøagentene. Fikk inn mer penger ved tidligere innsamlingsaksjoner. 
Skuffende resultat så langt. 4. trinn har gjort en kjempejobb, men mange 
andre klasser har gjort lite. Fristene er utsatt til kommende fredag. 
Vanskeligere å samle inn penger og selge ting nå på vinteren sammenlignet 
med perioden før høstferien.  

• Uteområdene. Grusbanen: ønsker gress. Når elevene er mer ute ønsker de 
flere lekeapparater med mer. Ballbingen har økt aktiviteten også på kveldstid. 
Stålbingen hadde mye sand i starten. Innarbeide navnet som elevrådet fant 
opp; «Solvang stadion». 

• Temakvelden. Bra det var gratis med kafe. Noen av elevene var med og lagde 
vafler. Var ok å være med, selv om det var på kvelden. Kan invitere politikere 
med neste gang.  

• Det er bra ute i friminuttene, særlig når trivselslederne aktiverer elevene.  

• Føler ofte at helsesykepleier ikke er til stede. Ber om måter å informere om 
hun er ledig på faste tidspunkt. 

Sak 13-2022/23 Saker fra skolen 

 • Ballbingen – reklamasjon. Teknisk avdeling fått bilder og klage fra rektor. 

• Rapport fra Statsforvalteren om trygt og godt skolemiljø svares opp innen 
utgangen av mars. Skolekontoret har laget et forslag til veileder.  

• Informasjon om oppfølging av resultater fra elevundersøkelsen 
Informasjon gitt til foreldre i FAU-møte. Lærerne presentert samme tallene og 
gitt tid til refleksjon på trinnene over «egne tall», men også skolens. Stort 
fokus på trygt og godt skolemiljø, men også på medvirkning og vurdering for 
læring. Krevende område å få elevene til å forstå hva 
medbestemmelse/vurdering for læring er for noe. Gjertrud viser til at elever 
som fikk arbeidsprogram syntes de fikk delta i hvordan undervisningen skulle 
være. 
Tiltak gjennomføres på trinnene, men særlig fokus på 5. trinn hvor 
mobbetallene var urovekkende høye. Egen handlingsplan iverksatt med ikke-
anonym undersøkelse i klassene og konkrete tiltak etter undersøkelser. 



Skolen er påmeldt pilotering for elevundersøkelsen blant annet for å ha 
muligheten allerede denne våren for å se om tiltak har effekt.  

Sak 14-2022/23 Saker fra FAU 

 Saker fra FAU tas opp i SU-møtet.  
Overganger fra Breidablik er viktige. Skolen føler noen elever kommer tidlig. Husk tolk 
hvis det er behov. 

Sak 15-2022/23 Eventuelt 

 Husk å sende ut relevant informasjon i forkant av møtene – dette kan legges inn i 
innkallingen. Leder etterspør referat fra elevrådet. Rektor etterspør referat fra FAU-
møtene.  

 
Vennlig hilsen 
 
 
Karl H. Bauge 
Rektor og sekretær SMU 
 




